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Zápisnica  
z 12. zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce Radoľa  

 konaného dňa 24. 06. 2024 v sále Obecného úradu v Radoli 

 

Prítomní:  

Ing. Anton Tkáčik, starosta obce. 

Poslanci: Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, 

Ján Šustek 

Ďalší prítomní: Jana Tvaružková, hlavná kontrolórka obce, Alena Franeková, zapisovateľka, 

Mgr. Vladimír Hromádka, Ing. Peter Kubík a ďalší prítomní obyvatelia obce (Prezenčná listina: 

príloha č. 1) 

 

Návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke:  

Program: 

1. Otvorenie. 

Schválenie programu zastupiteľstva. 

2.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

3.  Kontrola uznesení. 

4. Modré a zelené opatrenia v obecných areáloch. 

5. Projektová dokumentácia – budova ŠK Radoľa. 

6. Žiadosť obyvateľov o prekládku vodovodného potrubia. 

7. Ponuka na odkúpenie pozemku. 

8. Rozpočtové opatrenie 3/2024. 

9. Žiadosť Okresného súdu Žilina o zabezpečenie volieb prísediacich. 

10. Diskusia. 

11. Záver. 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radoľa otvoril a viedol Ing. Anton Tkáčik, starosta 

obce. Privítal všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov 

je 9. Zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

 

Schválenie programu zastupiteľstva 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s jednotlivými bodmi programu uvedenými 

v pozvánke.  

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke 

bol schválený a vyzval na predloženie návrhov na doplnenie programu. 

 

Návrhy na doplnenie programu neboli podané žiadne.   



2 

Uznesenie č. 106/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Program rokovania Obecného zastupiteľstva v 

Radoli dňa 24. 06. 2024.  

 

Schválený program rokovania:  

1. Otvorenie. 

Schválenie programu zastupiteľstva. 

2.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

3.  Kontrola uznesení. 

4. Modré a zelené opatrenia v obecných areáloch. 

5. Projektová dokumentácia – budova ŠK Radoľa. 

6. Žiadosť obyvateľov o prekládku vodovodného potrubia. 

7. Ponuka na odkúpenie pozemku. 

8. Rozpočtové opatrenie 3/2024. 

9. Žiadosť Okresného súdu Žilina o zabezpečenie volieb prísediacich. 

10. Diskusia. 

11. Záver. 

 

 

K bodu 2 Určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Návrhová komisia v zložení: Ing. Ivan Kocúr, PaedDr. Blažena Gažová 

Overovatelia zápisnice v zložení: Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že bola určená návrhová komisia a overovatelia zápisnice.  

 

K bodu 3  Kontrola uznesení 

Starosta obce komentoval plnenie uznesení z 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 29. 

04. 2024. Informoval o ich plnení po jednotlivých bodoch.  

Zo strany poslancov neboli podané žiadne doplňujúce otázky ku kontrole uznesení. 

 

Uznesenie č. 107/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce ku kontrole 

uznesení z desiateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radoľa zo dňa 29. 04. 2024. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 
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nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 4 Modré a zelené opatrenia v obecných areáloch. 

Starosta obce – pred dvoma týždňami som vás pozval na prezentáciu projektu zameraného na 

podporu rozvoja modrej a zelenej infraštruktúry obce. 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva je prítomný Ing. Peter Kubík. 

Hlasovanie za udelenie slova Ing. Petrovi Kubíkovi.  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce – uviedol Ing. Petra Kubíka a pripomenul, že už dlhšie obdobie informuje obecné 

zastupiteľstvo, že pripravuje zapojenie obce do projektov tzv. zelených a modrých opatrení. 

 

Ing. Peter Kubík -  poskytol prítomným poslancom informácie o výzve, ktorú vyhlásilo 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR (MIRRI SR) v rámci 

Programu Slovensko na podporu rozvoja prvkov modrej a zelenej a infraštruktúry. Je to 

zaujímavá výzva pre samosprávy, finančná spoluúčasť je 8 %, k oprávneným výdavkom je 

zahrnutá aj projektová dokumentácia, ktorú treba vypracovať. Financie možno použiť na 

revitalizáciu obecných areálov, využívajú sa prvky modrej a zelenej infraštruktúry. V našej 

obci by sa dalo využiť v lokalite športového areálu v Riekach a pri základnej škole. Oboznámil 

s vypracovanou štúdiou v uvedených areáloch.  

Po skončení prezentácie starosta obce vyzval poslancov na otázky k projektu. 

Ján Šustek – aká je cenová relácia projektu? 

Ing. Kubík – orientačne 1,2 mil. Eur, avšak niektoré prvky sa môžu realizovať aj z dotácie 

ministerstva športu, napr. tartanová dráha.  

Starosta obce – musíme odstrániť staré asfaltové plochy a nahradiť priepustnými plochami 

a chodníkmi. Zateplenie je nedostatočné, okná majú dvoj sklá, energeticky neefektívne.  

Strecha na novej budove školy už potrebuje opravu, asfaltové chodníky sú hrboľaté, povrch 

poškodený. Vytvorili by sa nové priestory na prezúvanie a šatne, nové oplotenie a osvetlenie 

celého areálu. Len ak by sa zrekonštruovalo to čo treba, vyšlo by to približne toľko čo je 

spoluúčasť. V rámci projektu by sa vytvorila oddychová zóna. V obci nie sú spoločenské 

priestory, vytvoril by sa areál na spoločenské podujatia, slúžilo by deťom a aj verejnosti, bolo 

by to lepšie na bezpečnosť.   

 

Ing. Gabriela Berešíková – ako sa postupuje pri spoluúčasti. 

Ing. Peter Kubík – postupne sa financuje. Projekt sa bude podrobne rozoberať aj na stavebnej 

komisii. Spoluúčasť  8 % je tento krát najvýhodnejšia, doteraz vždy bolo 20 – 25 %. Pred 

finálnym rozhodnutím sa bude riešiť na komisiách. 

Mgr. Pavol Prievozník – akú rolu zohráva jazierko, či je veľmi významné? 

Ing. Peter Kubík – ak bude jazierko, zvýši sa eko koeficient.  

Starosta obce prečítal návrh na uznesenie. 
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Uznesenie č. 108/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje zámer zapojiť sa do projektu Modré a zelené 

opatrenia z Programu Slovensko. 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 5 Projektová dokumentácia – budova ŠK Radoľa 

Starosta obce – projektovú dokumentáciu poslancom zaslal elektronicky. Pripomienky neboli 

zaslané žiadne. Podrobnejšie porozprával o usporiadaní a využití priestorov 1. poschodia 

a nadstavby – variant A a B, priestory na prípravu jedla konzultoval s cateringovými 

spoločnosťami.    

 

Uznesenie č. 109/2024 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s rozdelením priestorov v budove ŠK Radoľa, podľa kombinácie 

návrhov A a B  (2. podlažie – bývalý Snooker) s tým, že budú vytvorené v časti od svahu väčšie 

priestory. Pred finálnou verziou bude prerokovanie projektovej dokumentácie na zasadnutí 

stavebnej komisie.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 6 Žiadosť obyvateľov o prekládku vodovodného potrubia. 

Starosta obce – prečítal žiadosť obyvateľov časti ulice Jaššová cesta zo dňa 6.5.2024.  (Príloha 

č. 2) V žiadosti uvádzajú, že vodovodné prípojky majú približne 70 rokov, sú napojené na starú 

vetvu z ulice Skotňa, ktoré v tomto čase vedú cez súkromné pozemky. Navrhujú napojenie 

z ulice Šustkovce. Nakoľko je plánovaná výstavba chodníka na ulici Jaššová cesta, upozorňujú 

na túto situáciu. Už v minulosti na túto situáciu upozorňoval  Jaroslav Vlček. Jedna z povinností 

obce je zásobovanie pitnou vodou. Situáciu už v minulosti konzultoval so Sevakom (určiť bod 

napojenia, príprava projektovej dokumentácie, vytýčenie sietí...) 

Na zasadnutie sa dostavili obyvatelia predmetnej časti  ulice. Hlasovanie za udelenie slova 

k prerokovaniu žiadosti. 
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H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Ján Játi – prípojka má približne 70 rokov a môže dôjsť k havarijnému stavu. Je to pozinkovaná 

rúrka. Pri plynofikácii domu riešili aj prekládku vodovodného potrubia a poškodené potrubie 

vymieňali. Už vtedy bolo v zlom stave. Pri poruche by bolo 8 domácností bez vody.  

Starosta obce – príprava bude mať niekoľko etáp: 

- Sevak musí určiť bod napojenia, 

- je potrebné vytýčiť inžinierske siete, 

- a následne môže byť pripravený projekt, 

- pred výstavbou bude potrebné zmluvne podchytiť všetky požiadavky Sevaku. 

Príprava bude trvať dlhé mesiace, postaviť vodovod dokážeme za pár dní. 

 

Uznesenie č. 110/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje zámer na prekládku vodovodu na Jaššovej ceste 

v zmysle žiadosti obyvateľov o prekládku vodovodného potrubia. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 7 Ponuka na odkúpenie pozemku 

Starosta obce – dostal ponuku na odkúpenie časti pozemku  na Koscelisku od rodiny Benkovej. 

Odčlenená časť pozemku má výmeru približne 26 m2 a po zvážení všetkých podmienok 

a reálneho stavu v akom sa pozemok nachádza, požadujú cenu 1000 Eur.  

Ing. Štefan Hudec – súhlasí s odkúpením časti pozemku, rozšíri sa cesta.  

Starosta obce – na náklady obce bude vyhotovený geometrický plán na odčlenenie časti 

pozemku, vypracovaná zmluva na prevod vlastníctva a uhradený správny poplatok za vklad do 

katastra nehnuteľností. 

 

Uznesenie č. 111/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje odkúpenie časti pozemku CKN 2016/28 druh 

pozemku ostatná plocha vedená na LV 2181 v k.ú. Radoľa za cenu 1000 Eur od rodiny 

Benkovej. Presná výmera, ktorá bude predmetom zmeny vlastníckeho vzťahu, bude určená 

v zmysle vypracovaného geometrického plánu po dohode s obcou Radoľa. 
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H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  1 (Ing. Andrea Schmidtová) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 8 Rozpočtové opatrenie č. 3/2024. 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva návrh rozpočtového opatrenia č. 

3/2024, ktorým sa navrhuje úprava – zmena rozpočtu obce Radoľa. (Príloha č. 3) 

Vo výdavkovej časti návrhu sa upravuje:   

- - 3500 Eur chodník na Jaššovej ceste,   

- 1500 Eur nákup pozemku  

- 3 000 Eur vodovod na Jaššovej ceste – nový výdavok. 

 

 

Uznesenie č. 112/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 po úprave 

návrhu vo výdavkovej časti – kapitálový rozpočet:  

-      3 000 Eur vodovod na Jaššovej ceste, 

- 1 500 Eur -  nákup pozemku.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 9 Žiadosť Okresného súdu Žilina o zabezpečenie volieb prísediacich 

Starosta obce – Okresný súd Žilina zaslal žiadosť o zabezpečenie volieb prísediacich na 

okresnom súde na obdobie rokov 2025 – 2028. (Príloha č. 4/2024). Prísediacich volia obecné 

zastupiteľstvá  z kandidátov z rady občanov, ktorí majú trvalý pobyt alebo pracujú v obvode 

súdu. Ak by mal niekto záujem vykonávať a zúčastňovať sa verejných pojednávaní podľa 

potreby súdu v určených pojednávacích dňoch, poskytneme ďalšie informácie.  

 

Uznesenie č. 113/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie žiadosť Okresného súdu Žilina 

o zabezpečenie volieb prísediacich. 
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H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 10 Diskusia 

Starosta obce informoval: 

- o projektovej dokumentácii k oprave cesty na Koscelisko. Rozpočet vyplývajúci 

z projektovej dokumentácie je 209 tisíc Eur. 

- K parkovisku pri cintoríne – vjazd na pozemok bude rodina Ščambová využívať 

príležitostne,  ako núdzový vjazd, resp. výjazd na pozemok z verejného priestranstva, 

pričom nesmú jeho využitím obmedziť kapacitu parkoviska. Uvedené v podmienkach pri 

stavebnom konaní. Parkovisko bude možné využiť iba časovo obmedzene – bude 

vyhradené návštevníkom cintorína. Na vjazde na parkovisko bude zábrana obmedzujúca 

vjazd nákladným vozidlám (parkovisko nie je možné dimenzovať na takúto záťaž). 

- Informoval o možnosti poskytnutia skladových priestorov pre DHZ v garáži obecného 

úradu. 

 

 

K bodu 11  Záver 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Radoľa ukončil o 20,00 h. starosta obce Ing. Anton 

Tkáčik s poďakovaním za účasť všetkým prítomným.  

 

 

Zapísala: Alena Franeková ........................................... 

 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

 

Ing. Viera Andelová ............................................ 

 

Martin Dubeň  ............................................ 

 

 

 

 

 

 

Ing. Anton  T k á č i k  

                        starosta obce 

 


